
 

 الأولالمستوى: 

 اللغة العربيةالمادة: 

  16/11/2025تاريخ التسليم: 

Level: One 

Subject: Arabic Language 

Due date: 16/11/2025 

.ان كان بلأمكان  : يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتيملاحظة مهمة   

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible. 

 

الصحيحة  الخطواتللتأكد من إتباع  والتمرين على كتابتها  1من كتابي   20) ت ( ص    حرفال مراجعة أشكال •

 عند رسمها.

مراجعة إستخدام الحركات وحروف المد الطويل مع الحرف )ت( والتمرين على كتابتها لغرض التأكد من  •
 الإستيعاب واللفظ الصحيح.

 حل التمارين أدناه للتأكد من ترسيخ الفهم والإستيعاب. •

• Revise the patterns of letter (Taa’a) on P.20 from my Book-1 and practice writing them to verify 
clear understanding of the correct steps when drawing the letter.  

• Revise the short and long vowels and practice writing them with letter (Taa’a) to verify 
understanding and clear pronunciation. 

• Do the exercises below to ensure and demonstrate clear understanding. 

 

                                                                    مرات في دفتر الواجب البيتي لغرض التحضير للإملاء داخل  الف صل مع كتابة  5كتابة الكلمات أدناه  التمرين الأول:

 معنى كل كلمة كما في المثال.
Exercise 1: Practice writing the words shown below 5 times in your homework book in preparation 

for the spelling test in the classroom and write the meaning of each word as shown in the example . 

 وتت       ت راب      ز يت      ب يت     اب  ت

     

     

     

     

     

Meaning: Meaning: Meaning: Meaning: Meaning: 

He Regretted     

 
 
 

 
 
 



 

 :اربع مرات في دفتر الواجب البيتي بالعربي الصوركتبوا أسماء أالتمرين الثاني: 
Exercise 2: Write the name of each picture in Arabic four times in your homework book: 
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كتبوا الشكل المناسب لحرف التاء لتكملة إسم الصورة التي فوقها مع كتابة المعنى في دفتر أ التمرين الثالث:

 الواجب البيتي:

Exercise 3: Fill in each blank with the suitable shape of letter Taa’a to complete the name of 

the picture above and write its meaning in each box: 

 

 

 

…… ……       ب ـن ـ -2 ـمساح...…-3 ير    أ م -1   

3- Meaning: 2- Meaning: 1- Meaning: 
   

 ……   ر      ش ج -4 …    ج ـراد  -5 ...…      ناف ذ -6

6- Meaning: 5- Meaning: 4- Meaning: 
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 :أكملوا الكلمات التالية بالشكل المناسب لحرف التاء وأكتبوها في دفتر الواجب البيتي التمرين الرابع:
Exercise 4: Complete the words below with the appropriate pattern of letter Taa’a and write 

them down in your homework book: 

 

 
 

1 2 

3 4 


